
Pytał, czy na budynkach należących do Urzędu Miejskiego można zamontować budki dla jerzyków.  

Pracownicy Wydziału Gospodarki Komunalnej UM w Koninie przeprowadzą rozmowy z zarządcami 

wspólnot mieszkaniowych, prezesami konińskich spółdzielni mieszkaniowych w sprawie wyrażenia 

zgody, aby na administrowanych przez nich budynkach umieszczać budki lęgowe dla jerzyków. 

Problemem jest natomiast finansowanie zakupu i montażu budek, gdyż obecnie Wydział GK nie 

posiada wolnych środków na ten cel. 


